



Catalogue

دليل منتجات سامزار

2026

By the community,
For the community

بالمجتمع، ولأجل المجتمع



SamZar designs and produces practical upcycled goods made from reclaimed denim and cotton. All items are handmade in Morocco using simple, durable techniques rooted in traditional craft.

We create reusable bags and everyday products that reduce single-use plastics and support a more circular way of living. Each piece is functional, washable and long-lasting.

This catalogue presents our 2026 retail range, offering consistent quality, clear sizing and reliable supply for trade partners, all crafted with care by our local maker community.

تصمّم سامزار منتجات عملية معاد تدويرها من الدنيم والقطن المستعاد. تُصنع جميع القطع يدويًا في المغرب باستخدام تقنيات بسيطة ومتينة مستوحاة من الحرف التقليدية.

نقدّم حقائب ومنتجات يومية قابلة لإعادة الاستخدام تساعد على تقليل البلاستيك أحادي الاستخدام وتعزّز أسلوب حياة أكثر استدامة. كل قطعة عملية، قابلة للغسل وطويلة الأمد.

يستعرض هذا الكتالوج مجموعة سامزار لعام 2026 بجودة ثابتة، ومقاسات واضحة، وتوريد موثوق لشركاء البيع، جميعها مصنوعة بعناية من قبل مجتمع الحرفيين المحلي.



Djellaba Inspiration

The traditional djellaba is one of North Africa's most recognisable garments. Worn across Morocco for centuries, it features natural colours, simple geometric patterns, and hand-stitched details rooted in Berber craft traditions.

A defining feature of the djellaba is its hood (qob), which protects the wearer from sun, wind and winter weather. Its generous shape and iconic silhouette continue to inspire local design.

Djellaba Bags

SamZar incorporates the distinctive shape of the djellaba hood into our bag designs as a practical external pocket.

This gives our bags a unique local identity that customers instantly recognise and appreciate.

إلهام الجلابية

تُعدّ الجلابية من أكثر الأزياء التقليدية شهرة في شمال أفريقيا. ارتداها الناس في المغرب لقرون طويلة، وتميّزت بألوانها الطبيعية ونقوشها الهندسية البسيطة وتفصيلها المخططة يدويًا المستوحاة من الحرف الأمازيغية.

ويُعد القُبّ (غطاء الرأس) أحد أبرز ملامح الجلابية، إذ يحمي مرتديها من الشمس والرياح وطقس الشتاء. ويمنح شكل القُبّ الواسع والبارز الجلابية هويتها المميّزة.

حقائب الجلابية

تدمج "سامزار" شكل قُبّ الجلابية المميّز في تصاميم الحقائب ليكون جيبًا خارجيًا عمليًا.

وهذا يمنح الحقائب هوية محلية فريدة يتعرّف عليها الزبائن بسهولة ويقدرونها.

Hacky Sac / Juggling Ball

Kids and tourists love it — safe, social, and made from repurposed materials. With the Africa Cup and World Cup coming, it is already a popular item.

RRP: 60 dh



كرة اللعب / هكي ساك

يحبها الأطفال والسياح على حد سواء. آمنة، ممتعة، ومصنوعة من مواد معاد تدويرها. ومع اقتراب كأس أفريقيا وكأس العالم، أصبحت من المنتجات المطلوبة بشدة.

السعر المقترح: 60 درهم



Sacs for Seeds, Spices & Dried Goods

These lightweight upcycled sacs are ideal for seeds, spices, dried goods, soaps and potpourri. Strong, washable, and made from reclaimed cotton or denim.

SamZar XS Sac

Ideal for seeds, spices and herbs.
RRP: 30 dh



أكياس للبذور والتوابل والمواد الجافة

هذه الأكياس الخفيفة والمعاد تدويرها مثالية للبذور والتوابل والمواد الجافة، وكذلك للصابون والبخور. متينة، قابلة للغسل، ومصنوعة من القطن أو الدنيم المستعاد.

سامزار — كيس XS

مثالي للبذور والتوابل والأعشاب.

السعر

المقترح: 30 درهم

SamZar Small Sac

A versatile everyday sac made from reclaimed cotton or denim. Holds 100g of tea.
RRP: 45 dh



سامزار — الكيس الصغير

كيس متعدد الاستخدامات مصنوع من القطن أو الدنيم المعاد استخدامه. يتسع لـ 100 غرام من الشاي.

السعر المقترح: 45 درهم

SamZar Hand-made 250g Sac

Hand-stitched for extra detail and strength.

RRP: 60 dh

كيس سامزار اليدوي 250 غرام
مخيط يدويًا بتفاصيل إضافية وقوة أكبر.
السعر المقترح: 60 درهم



SamZar Medium Sac

A larger sac for dried goods, vegetables or general kitchen storage. Soft, durable and practical for everyday use.

RRP: 60 dh

سامزار — الكيس المتوسط
كيس أكبر مناسب للمواد الجافة أو الخضروات أو
التخزين العام في المطبخ. ناعم، متين وعملي
للاستخدام اليومي.
السعر المقترح: 60 درهم



SamZar Medina Bag

A lightweight, soft and foldable everyday bag with the traditional djellaba-style bread hood.

Hugely popular — carry it everywhere. Ideal for vegetable shopping as it fits easily into another bag and is comfortable to use all day.

حقيبة سامزار للمدينة

حقيبة يومية خفيفة ومرنة وسهلة الطي، مع قُبّ الخبز المستوحى من الجلابَة.

شديدة الشعبية — يمكن حملها في كل مكان. مثالية للتسوق اليومي للخضروات لأنها خفيفة وسهلة الاستخدام ويمكن وضعها داخل أي حقيبة أخرى.



SamZar Basic Fabric Sac

A simple, lightweight, soft everyday sac made from reclaimed cotton or denim. Folds easily into another bag and is ideal for groceries, daily essentials, or general use.

RRP: 100 dh

كيس سامزار القماشي الأساسي

كيس بسيط وخفيف وناعم مصنوع من القطن أو الدنيم المستعاد. يسهل طيّه داخل أي حقيبة أخرى، ومثالي للبقالة والاحتياجات اليومية والاستخدام العام.



السعر المقترح: 100 درهم

SamZar Hooded Unlined Denim Bag

A practical everyday denim bag featuring the traditional djellaba-style hood as an exterior pocket. Durable, flexible and easy to carry for daily shopping or city use.

RRP: 150 dh



حقيبة سامزار الدنيم بقبّ الجلابة بدون بطانة

حقيبة دنيم عملية للاستخدام اليومي، مع قبّ الجلابة كجيب خارجي، متينة ومرنة وسهلة الحمل للتسوق اليومي أو للاستخدام داخل المدينة.

السعر المقترح: 150 درهم

SamZar Hooded Denim Bag with Lining

A reinforced lined version of our hooded denim bag. Strong, structured and comfortable for carrying heavier loads, with the iconic djellaba-style hood for practical external storage.

RRP: 240 dh

حقيبة سامزار الدنيم المبطنّة بقبّ الجلابّة

نسخة مبطنّة ومعززة من حقيبة الدنيم بقبّ الجلابّة. قوية ومريحة للحمل وتتمتع بثبات أكبر، مع القبّ التقليدي كجيب خارجي عملي.

السعر المقترح: 240 درهم



SamZar Large Medina Bag with Hood, Handles & Sling

A large, durable and reinforced denim holdall designed for everyday use. Includes the djellaba-style hood, strong handles, a long sling strap and practical interior pockets for organisation.

RRP: 200 dh

حقيبة سامزار الكبيرة للمدينة مع القبّ والمقابض وحزام الكتف

حقيبة كبيرة ومتينة من الدنيم المعزز للاستخدام اليومي. تتضمن قبّ الجلابّة، ومقابض قوية، وحزام كتف طويل، وحزام كتف طويل، وجيوب داخلية عملية للتنظيم.

السعر المقترح: 200 درهم



Transformers

المحوّلات

SamZar Soft Fruit Bag

Ideal for summer fruits or segregated vegetables. Light, durable and washable. Features a double lining that can be unrolled to expand the bag for extra capacity.

RRP: 120 dh

حقيبة سامزار للفاكهة الطرية

مثالية للفاكهة الصيفية أو لفصل الخضروات. خفيفة ومتينة وقابلة للغسل. تتميز ببطانة مزدوجة يمكن فتحها لزيادة حجم الحقيبة عند الحاجة.



السعر المقترح: 120 درهم

SamZar All-Purpose Sac

A multi-pocket, simple and practical design ideal for fruits, vegetables and bread. Made from reclaimed denim with a single comfortable strap.

RRP: 120 dh



حقيبة سامزار متعددة الاستخدام من الجينز

تصميم بسيط وعملي مع عدة جيوب، مثالي للفواكه والخضروات والخبز مصنوعة من الدنيم المستعاد مع حزام كتف واحد مريح.

السعر المقترح: 120 درهم

How Restaurants Are Reducing Waste — Café Clock

Café Clock now receives its daily vegetables in SamZar reusable bags, removing most of the single-use plastics from their supply chain.

Small changes make a big difference.

If you want to reduce unnecessary plastic in your home, riad, kitchen or business, speak with us — we can help you create simple and effective alternatives.

كيف تُقلِّل المطاعم من النفايات — مقهى كلوك

ستلم مقهى كلوك خضرواته اليومية الآن في أكياس سامزار القابلة لإعادة الاستخدام، مما يزيل معظم البلاستيك أحادي الاستخدام من سلسلة التوريد الخاصة به. التغييرات الصغيرة تصنع فرقًا كبيرًا.

إذا كنت ترغب في تقليل البلاستيك غير الضروري في منزلك أو رياضك أو مطبخك أو عملك، فتحدث معنا — يمكننا مساعدتك في ابتكار بدائل بسيطة وفعّالة.



SamZar XXL Shopping Bag

A large, durable and custom-made shopping bag designed for restaurant and café supply runs.

Made from strong reclaimed denim or cotton, this oversized bag is reinforced for heavy loads and daily commercial use.

RRP: 300 dh

حقيبة سامزار XXL

حقيبة كبيرة ومتينة مصممة حسب الطلب لعمليات التوريد اليومية للمطاعم والمقاهي مصنوعة من الدنيم أو القطن المعاد استخدامه، ومُعززة لتحمل الأوزان الثقيلة والاستخدام التجاري المتكرر.

السعر المقترح: 300 درهم

SamZar Kitchen / Cooking School Apron

A durable drawstring apron with a front pocket, made from reclaimed denim or cotton. Comfortable, practical and ideal for cooking schools, home kitchens or professional use.

RRP: 150 dh



مريلة سامزار للمطبخ / مدارس الطبخ

مريلة متينة بخيط
سحب وجيب أمامي،
مصنوعة من الدنيم أو
القطن المستعاد.
مريحة وعملية ومثالية
للمطابخ المنزلية،
مدارس الطهي أو
الاستخدام المهني.

**السعر المقترح:
150 درهم**

Teddy Bears & Animal Sacs

Soft upcycled scented toys made from reclaimed coffee bags, cotton or denim. Each piece can be filled with coffee, tea, dried flowers or potpourri — ideal for bedrooms, wardrobes or gifts. Handmade in Morocco using simple craft techniques.

دباديب وحقائب بوجوه الحيوانات

ألعاب ناعمة معطرة مصنوعة من أكياس القهوة المستعملة أو القطن أو الدنيم. يمكن ملؤها بالقهوة أو الشاي أو الأزهار المجففة أو البخور، وهي مثالية لغرف النوم أو الخزائن أو كالهدايا مصنوعة يدويًا في المغرب باستخدام تقنيات بسيطة.

SamZar Teddy Bear

Made from reclaimed coffee bags, cotton or denim. Fill with coffee, tea, dried flowers or potpourri. Ideal for bedrooms and children's spaces.

RRP: 120 dh



دبدوب سامزار المعطر

مصنوع من أكياس القهوة المستعملة أو القطن أو الدنيم. يمكن ملؤه بالقهوة أو الشاي أو الأزهار المجففة أو البخور. مثالي لغرف النوم ومساحات الأطفال.

السعر المقترح: 120 درهم

SamZar Bearcat / Animal-Faced Sac

A fun upcycled sac with an animal face design. Perfect for dried goods or potpourri. Would you like a custom design? Talk to us — we can create it.

RRP: 120 dh



كيس سامزار بوجه حيوان (بيركات أو تصميم مخصص)

كيس ممتع ومعاد تدويره مع تصميم وجه حيوان. مثالي للمواد الجافة أو البخور. هل ترغب في تصميم خاص؟ تواصل معنا — ويمكننا صنعه لك.

السعر المقترح: 120 درهم

Flowers & Fish Keychain — Food for Cats

By purchasing this keychain, you support traditional craft in Fez and help feed a cat in the medina for more than a week.

All proceeds are donated directly to local cat care.

RRP: 50 dh



سلسلة مفاتيح "الزهور والأسماك" — طعام للقطط

من خلال شراء هذه السلسلة، أنت تدعم الحرف التقليدية في فاس وتساهم في إطعام قطرة في المدينة القديمة لأكثر من أسبوع. يتم التبرع بجميع العائدات مباشرة لرعاية قطط المدينة.

السعر المقترح: 50 درهم



Ethical Fashion

We are proud to support local Moroccan artisans and help preserve traditional craftsmanship — slow, careful creation based on real needs.

SamZar offers an alternative to fast fashion: no mass production, no plastic fibres, and no harmful chemical treatments that damage the environment.

Our products and tutorials support fair working conditions, encourage reuse, and promote sustainability for both people and the planet.

الموضة الأخلاقية

نفخر بدعم الحرفيين المغاربة والمساهمة في الحفاظ على الحرف التقليدية — إبداع بطيء ومدرّوس يعتمد على الاحتياجات الحقيقية.

تقدّم سامزار بديلاً لموضة الإنتاج السريع: بدون إنتاج جماعي، وبدون ألياف بلاستيكية، وبدون معالجات كيميائية ضارة بالبيئة.

تدعم منتجاتنا ودروسنا ظروف عمل عادلة، وتشجّع على إعادة الاستخدام، وتعزّز الاستدامة لصالح الناس والكوكب معاً.



Signage

Would you like hand-chiselled or hand-painted signage for your shop, riad or restaurant?

Contact us — we can create custom designs to suit your space.

اللافتات

هل ترغب في لافتة محفورة يدويًا أو مرسومة يدويًا لمتجرك أو رياضك أو مطعمك؟
تواصل معنا — يمكننا تصميم لافتات مخصصة تناسب مساحتك.



Retail Display

Would you like a rattan, wooden or repurposed metal display for your shop, riad or restaurant? Contact us to explore available options and custom designs.

عروض البيع بالتجزئة

هل ترغب في عرض مصنوع من الخيزران أو الخشب أو المعدن المعاد استخدامه لمتجرك أو رباطك أو مطعمك؟ تواصل معنا لاستكشاف الخيارات المتاحة والتصاميم المخصصة.



Djellaba Collection

SamZar has a curated collection of more than 600 kaftans and djellabas.

We invite you to select a range from our collection to sell or display in your shop or riad on a consignment basis.

مجموعة الجلابية

لدى سامزار مجموعة منسقة تضم أكثر من 600 قفطان وجلابية ندعوك لاختيار مجموعة لبيعها أو عرضها في متجرك أو رياضك بنظام الكونسينيشن (البيع بالعمولة بعد البيع).



**Crafted by our community.
Made from reclaimed materials.
Created for a better future.**

**مصنوع من قِبل مجتمعا.
من مواد معاد استخدامها.
ومن أجل مستقبل أفضل.**

www.samzar.com

